



Sektionsmöte Strands IF friidrott 2021-04-12

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.

2. Närvarande

Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lina Quick, Sandra Stark, Mikael Ohlsson

Frånvarande:

3. Val av sekreterare för mötet

Sandra Stark väljs till sekreterare för detta möte.

4. Godkännande av dagordning

Föreslagen dagordning godkänns.

5. Genomgång av tidigare protokoll

- Blodomloppet kommer genomföras digitalt, ett möte kommer hållas, där beslut om hur loppet ska genomföras tas.
- Föräldrainformation, brev, hemsida, informationsfolder.
- Guldjakt planeras till 31/5 och 11/9.
- Tränare och rekrytering av nya.
- Nya namn på träningsgrupperna.
- Sandbytdag.

6. Ekonomi

Anders meddelar om några medlemmar som ej betalt medlemsavgiften. De som har registrerat mobilnummer får en påminnelse.

Strands IF fick en utbetalning från RF som ska fördelas inom föreningen.

7. Blodomloppet

Det är nu beslutat att samtliga "vårlopp" kommer att ske på distans. Beslut gällande Höstloppen är ej taget ännu, beslut för dessa lopp beräknas tas i juni. Tors 15/4 är nästa möte, då kommer mer info.

8. Mötesfrågor

8.1 Föräldrainformation

- Ett föräldrabrev har skickats ut via e-post (istället för föräldramöte). Lilla gruppen har kört med "träningvärdar" vilket har fungerat bra.

8.2 Träningstider på Gylis

Marie har meddelat Gylis om vilka tider vi vill boka men inte fått dem bekräftade ännu.

Måndag, onsdag, torsdag och söndag med önskemål om start 3:e maj.

8.3 Flytt av material från Holma till Gylsis

Våra ledare ska meddela vilken utrustning de önskar ska flyttas med till Gylsis. Vi sätter inget datum då vi ännu inte vet när vi får tillgång till Gylsis.

8.4 Tävlingar

Guldjakt 31 maj och 4:e september, Micke tar fram funktionärer under kommande vecka.

8.4 Tränare och träningsgrupper

Lina och Anders har haft möte med Marcus på SIFU där frågan om ledarbristen lyftes. Marcus skulle återkomma i frågan hur RF-SISU kunde ge stöd och verktyg i projektform hur vi kan arbeta med denna fråga.

Kan vi lyfta frågan i "storklubben"? Flera sektioner har problem med ledarbrist. Hur kan vi gemensamt jobba för att säkra ledarfrågan?

Träning 60+

Friidrottsförbundet har ett projekt för äldre (60+). Det handlar då om träningspass på 75-90 min med är friidrottsinriktning. 8-10 deltagare är önskemålet.

10 klubbar är inbjudna att delta i projektet. Bidrag på 5.000:- kan sökas till exempel arvode eller hyra av lokal och utöver detta kan man ansöka om bidrag till ex. utrustning.

Lina anmäler oss som intresserade.

8.5 Bidrag från fonder och liknande

Anders kommer att söka pengar från Sparbanken till en ny dator till målkamerautrustningen.

Planen är även på att söka bidrag från Sundbladiska till att "fixa" Holma, målning mm samt från Socialafonden (Iggesund) där han avser vi söka bidrag till en "crossfit-rigg" för ca 50 000kr.

9. Övriga frågor

- Vi fortsätter att följa Covid-19, riktlinjer.
- Vi delar upp sandbärningen på Holma till flera tillfällen för att lättare följa de restriktioner som finns i och med Covid-19 situationen.

10. Nästa styrelsemöte

- Nästkommande möte 10 maj 19.30.

11. Mötets avslutande

Mötet avslutades.